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Szanowny Panie Prezydencie

W nawiązniu do XII sesji Rady Miasta i wypowiedzi Pana Prezydenta ad persona, pragnę poprosić Pana Prezydenta, aby umożliwił mi i innym
Radnym głosowanie w zakresie wydatków inwestycyjnych nad każdą pozycją z osobna. Taka forma głosowania wg mnie pozwoli każdemu
ustosunkować się do każdej inwestycji zgodnie ze swoim przekonaniem, sumieniem i wolą mieszkańców. Bardzo żałuję, że głasując
kompleksowo, widząc różne fanaberiem, głosuję przeciwko dobrym inwestycjom w mieście Rybniku. Proszę potraktować to poważnie, gdyż
czuję bardzo duży dyskomfort podczas głosowań, ponieważ część inwestycji jestem w stanie poprzeć a części się stanowczo przeciwstawiam
w obecnej sytuacji budżetowej.
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